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Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos posėdis įvyko Respublikos g. 2, Tauragėje. 

Posėdžio data – 2025 m. sausio 31 d.  

Posėdžio pradžia – 10 val. 

Posėdžio pirmininkas – Skirmantas Mockevičius, Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos 

(toliau – Kolegija) pirmininkas, Jurbarko rajono savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Asta Levickaitė, Tauragės regiono plėtros tarybos administracijos 

ekspertė. 

Vadovaujantis Tauragės regiono plėtros tarybos reglamento1 58 p. vyko mišrus posėdis. 

Posėdyje dalyvavo Kolegijos nariai: 

1. Tadas Bartkus, Šilalės rajono savivaldybės meras; 

2. Vaidas Bendaravičius, Pagėgių savivaldybės meras; 

3. Vidas Bičkus, Tauragės rajono savivaldybės tarybos narys; 

4. Egidijus Gečas, Šilalės rajono savivaldybės tarybos narys (nuotoliu); 

5. Donatas Jackis, Jurbarko rajono savivaldybės tarybos narys; 

6. Gražina Jankauskienė, Pagėgių savivaldybės tarybos narė (nuotoliu); 

7. Vidmantas Juzėnas, Jurbarko rajono savivaldybės tarybos narys (nuotoliu); 

8. Dovydas Kaminskas, Tauragės rajono savivaldybės meras; 

9. Sigitas Mičiulis, Tauragės rajono savivaldybės tarybos narys; 

10. Skirmantas Mockevičius, Jurbarko rajono savivaldybės meras; 

11. Raimundas Vaitiekus, Šilalės rajono savivaldybės tarybos narys (nuotoliu). 

Kvorumas yra – posėdyje dalyvavo 11 iš 11 Kolegijos narių.  

 

Posėdyje taip pat dalyvavo Lietuvos Respublikos vidaus reikalų viceministras Vaidotas 

Jakštas, Lietuvos Respublikos vidaus reikalų ministerijos Regioninės politikos grupės vyresnioji 

patarėja Eglė Šarkauskaitė, Kolegijos partnerių grupės nariai, Tauragės regiono plėtros tarybos 

administracijos, regiono savivaldybių administracijų atstovai. 

 

 
1 Tauragės regiono plėtros tarybos reglamentas, patvirtintas Tauragės regiono plėtros tarybos steigiamojo susirinkimo  

2020 m. gruodžio 23 d. sprendimu Nr. 3 



Posėdžio pirmininkas Skirmantas Mockevičius pasveikino posėdžio dalyvius, supažindino su 

siūloma posėdžio darbotvarke, pasiūlė išbraukti Centrinės projektų agentūros atstovo pranešimą, 

kadangi jis negalėjo dalyvauti posėdyje, pasiūlė pritarti pakeistai posėdžio darbotvarkei. Pakeistai 

darbotvarkei pritarta bendru Kolegijos narių sutarimu. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Regioninės plėtros iššūkiai ir prioritetai.  

2. 2022–2030 m. Tauragės regiono plėtros plano įgyvendinimo ataskaita. 

3. 2022–2030 m. Tauragės regiono plėtros plano keitimas. 

4. Tauragės regiono plėtros tarybos 2025 metų veiklos plano tvirtinimas. 

5. Kiti klausimai. 

 

1. SVARSTYTA. Regioninės plėtros iššūkiai ir prioritetai. 

Pranešėjas Vaidotas Jakštas, kalbėjo apie esamą regioninę politiką, Vyriausybės planus dėl 

Regionų ministerijos steigimo, regioninės plėtros prioritetus, kylančias problemas, galimus jų 

sprendimo būdus ir kt. 

Pranešėja Eglė Šarkauskaitė pateikė pranešimą „Regioninės politikos iššūkiai ir prioritetai“, 

kuriame pateikė informaciją apie visų Lietuvos regionų plėtros planų įgyvendinimo eigą, įvardijo 

problemas, su kuriomis susiduriama, apžvelgė projektų planavimo ir įgyvendinimo rizikas. 

Diskusijoje dalyvavo Skirmantas Mockevičius, Dovydas Kaminskas, Sigitas Mičiulis, Jurgita 

Choromanskytė. 

 

2. SVARSTYTA. 2022–2030 m. Tauragės regiono plėtros plano įgyvendinimo ataskaita. 

Pranešėja Jurgita Choromanskytė pateikė informaciją apie Tauragės regiono plėtros plano, 

įgyvendinimą 2024 metais.  

Pateikta išsami analizė apie atskiras pažangos priemones, supažindino su 2023–2029 m. 

Tauragė+ funkcinės zonos strategijos bei 2023–2029 m. Tauragės miesto tvarios plėtros strategijos 

įgyvendinimo pažanga per metus. Kalbėjo apie esamus pasiekimus, iššūkius, su kuriais susiduriama, 

numatomus veiksmus, siekiant užtikrinti sėkmingą regiono plėtros plano įgyvendinimą.  

Klausimų pranešėjai nebuvo. 

Diskusijoje dalyvavo Skirmantas Mockevičius, Vaidas Bendaravičius, Tadas Bartkus, Tadas 

Pauparis, UAB Tauragės vandenys direktorius. 

Skirmantas Mockevičius supažindino su parengtu sprendimo projektu, pasiūlė pritarti.  

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

 

3. SVARSTYTA. 2022–2030 m. Tauragės regiono plėtros plano keitimas. 



Pranešėja Asta Levickaitė, Tauragės regiono plėtros tarybos administracijos ekspertė, 

supažindino Kolegijos narius su sprendimo projekto aiškinamajame rašte išdėstyta informacija.  

Klausimus pranešėjai pateikė Donatas Jackis, Skirmantas Mockevičius, Vaidas 

Bendaravičius, Tadas Bartkus, Sigitas Mičiulis. 

Sigitas Mičiulis informavo, kad šiuo metu rengiama Tauragės regiono investicijų pritraukimo 

programa, pakvietė visus aktyviai dalyvauti, išsakė susirūpinimą didėjančia biurokratine našta ir 

trukdžiais verslo plėtrai. 

Skirmantas Mockevičius supažindino su parengtu sprendimo projektu, pasiūlė pritarti.  

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

 

4. SVARSTYTA. Tauragės regiono plėtros tarybos 2025 metų veiklos plano tvirtinimas. 

Pranešėja Jurgita Choromanskytė supažindino Kolegijos narius su sprendimo projekto 

aiškinamajame rašte išdėstyta informacija. 

Klausimus pranešėjai pateikė Donatas Jackis. Kolegijos narys paklausė, ar administracija 

užtikrina, kad regionui skirtos lėšos būtų ne tik laiku suplanuotos, bet ir būtų kontroliuojamas 

išmokėjimas. Jurgita Choromanskytė atsakė, kad RPT administracija vykdo tiek planavimo, tiek 

sutarčių pasirašymo, tiek išmokėjimo stebėseną, atsižvelgdama į Regionų plėtros programos 

įgyvendinimo priežiūros plano reikalavimus. 

Skirmantas Mockevičius supažindino su parengtu sprendimo projektu, pasiūlė pritarti.  

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

 

5. Kiti klausimai. Asta Levickaitė informavo, kad RPT administracija rengia regiono 

plėtros plano pakeitimo projektą, atsižvelgdama į gautus savivaldybių pasiūlymus dėl Vandentvarkos 

pažangos priemonės projektų pakeitimo, paprašė leidimo kitą Kolegijos posėdį dėl šio regiono plėtros 

plano pakeitimo vykdyti rašytinės procedūros tvarka. Kolegijos nariai pritarė siūlymui bendru 

sutarimu. 

NUTARTA. Kitą Kolegijos posėdį dėl Tauragės regiono plėtros plano pakeitimo vykdyti 

rašytinės procedūros tvarka. 

12.05 val. Skirmantas Mockevičius paskelbė posėdžio pabaigą. 

 

Kolegijos pirmininkas     Skirmantas Mockevičius 

Posėdžio sekretorė    Asta Levickaitė 


